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دنيا  حيدري

حالادرويشميرود،يحييميماند!
سكوت وزارت ورزش جاي تأمل دارد. گويا وزير ترجيح  مي دهد دعواي 
گل محمدي و درويش به يك سرانجام برسد تا فقط با يك  سوي ماجرا 
طرف باشد. دليل قانع كننده ديگري نمي توان براي دست روي دست 
گذاشتن وزير به عنوان رئيس مجمع پرس��پوليس يافت، خصوصاً كه 
درست در بحبوحه پايان كار يحيي با پرسپوليس، زمزمه هاي بركناري 
درويش به گوش مي رسد، آن هم در ش��رايطي كه گل محمدي بعد از 
آخرين نشستي كه با مديرعامل داشت، تأكيد كرد كه به لحاظ روحي و 
رواني در شرايط كاملًا خوبي است و تنها دليل او براي جدايي نداشتن 
اميد براي حل و فصل مشكلات و مهيا شدن شرايط است. شرايطي كه 

كمتر كسي است كه نداند مقصر اول و آخر آن مديريت باشگاه است. 
ظاهر ماجرا نشان  مي داد كه مديرعامل و سرمربي قصد دارند دم آخري از 
خجالت هم درآيند، به همين دليل هم درويش بار ديگر توپ را به زمين 
يحيي انداخت و مدعي ش��د او به لحاظ روحي ش��رايط مربيگري ندارد. 
يحيي اما زير بار اين اتهام نرفت و با رد قاطعانه نظر درويش بار ديگر تأكيد 
كرد كه او و ناتوان بودنش در مديريت بوده ك��ه كار را به جاهاي باريك 
كشانده است. اما پچ پچ هاي درگوشي روز گذشته باعث رو شدن زواياي 
تازه اي شده، به طوري كه حالا مي توان به تعابير جالب توجهي از درگيري 
لفظي مديرعامل، سرمربي و همچنين كنايه هاي درويش به فدراسيون 
و شخص تاج رسيد. بحث ايجاد تغييرات در مديريت باشگاه پرسپوليس 
تازه نيست و طي ماه هاي اخير بارها و بارها مطرح شده، اما خبرها حاكي 
از آن اس��ت كه طرح فوق اين روزها بيش از هر زمان ديگري به واقعيت 
نزديك شده است. طرحي كه در صورت عملي شدن پرونده تغيير سرمربي 
را می بندد، چراكه شايد مديريت جديد بتواند با يحيي  كنار بيايد و عملكرد 
بهتري داشته باشد. اما سؤال اينجاست كه چرا وزارت ورزش تا به امروز 
سكوت اختيار كرده و اجازه داده كار به اينجا برسد؟ چرا اين طرح پيشتر و 

قبل از آنكه كار به جاهاي باريك كشيده شود عملي نشده است؟
نكته جال��ب اينكه كن��ار رفتن دروي��ش از پايان هم��كاري يحيي با 
سرخپوشان محتمل تر است، آن هم درست در شرايطي كه همه شواهد 

حكايت از رفتن گل محمدي از پرسپوليس دارد! 
اما رس��يدن به دليل اين تعبير كار چندان س��ختي نيست؛ خردادماه 
امسال درويش از رياست هيئت مديره پرسپوليس كنار گذاشته شد تا 
فقط به عنوان مديرعامل به فعاليتش در جمع سرخپوشان ادامه دهد و 
حالا يك بركناري ديگر مي تواند پرونده او را به طور كامل در پرسپوليس 
ببندد. بركناري كه مي تواند براي مديرعامل گران تمام شود، خصوصاً 
كه در تمام اين مدت صغير و كبير تيم به ناكارآمدي درويش به عنوان 
مديرعامل پرس��پوليس اذعان داش��تند. البته اين بركناري مي تواند 
قهرمانانه هم باش��د، مثلًا اگر بتوان تغييرات احتمالي در مديريت اين 
باشگاه را به كنايه هاي اخير او به رئيس فدراسيون فوتبال ارتباط داد. 

درويش در مورد واكنش خبيري به صحبت هاي ت��اج مبني بر اينكه 
افرادي كه ب��ه حكم كميته اس��تيناف اعت��راض مي كنن��د جاهل يا 
مغرض هستند، صراحتاً گفت كه جعل كننده رفقاي ايشان هستند و 
سروصدايش همه جا هست! كنايه سنگيني كه مي تواند براي درويش 
گران تمام شود، اما نه وقتي اين تصور ايجاد شود كه درويش به دليل 
خرده گرفتن به تاج و رفقاي جاعل او از مديريت باشگاه كنار گذاشته 

شده، نه بابت بي كفايتي هاي مديريتي پرسپوليس. 
ظاهراً ش��رايط براي ايجاد تغييرات در پرس��پوليس كاملًا مهياست. 
تغييراتي كه گويي برخلاف تصور، مديريت باش��گاه را نشانه گرفته نه 
كادرفني را، خصوصاً كه مراحل جدايي يحيي هنوز هم به صورت قانوني 

پيش نرفته و هنوز شفاهي است.

گله و شكايت تمام نشدني قهرمان پرتاب ديسك

هيچكساسپانسرمننشد
كمتر كس��ي فكر مي كرد كه قهرمان پرتاب ديسك بازي هاي آسيايي 
هانگژو بعد از بازگشت به كشور با اين همه حاشيه روبه رو شود. حسين 
رس��ولي به دليل برخي اعتراض ه��اي خود بعد از بازي هاي آس��يايي 
از حضور در اولين اردوي تيم ملي كنار گذاش��ته ش��د. موضوعي كه 
سروصدای زيادي به راه انداخت، اما در نهايت با برگزاري جلسه ميان او 
و سرپرست فدراسيون دووميداني حل و فصل شد. با اين حال با گذشت 
حدود يك ماه از اين ماجرا ظاهراً هنوز مشكلات پابرجاست و قهرمان 
پرتاب ديس��ك ايران براي حضور در مسابقات كسب سهميه المپيك 

پاريس شرايط عجيب و غريبي دارد. 
رس��ولي مي گويد: »ورزشكاران كش��ورهاي ديگر اسپانسر دارند، اما 
اينجا كسي اسپانسر من نشده و قرارداد باشگاه ها هم خيلي كم است، 
به گونه اي كه امسال ۱۲۰ ميليون قرارداد بستم. اميدوارم برايم اسپانسر 
پيدا كنند يا بورسيه المپيك شوم. خسروي وفا قول هايي به من داده كه 
اميدوارم هرچه سريع تر انجام شود، چون ديگر فرصتي تا المپيك باقي 
نمانده است.« وي درخصوص جلسه با مسئولان فدراسيون دووميداني 
هم عنوان می كند: »قرار شد مشكلات را حل كنند. منتظر برنامه هاي 
جديد هستم، چون بايد برنامه مس��ابقات و اردوها را مشخص كنيم. 
گفتم در داخل س��الن هم دايره بزنند كه زمستان آنجا پرتاب كنم. با 
اينكه قبول كردند، اما هنوز كاري انجام نداده اند. به همين دليل بايد 
به منطقه گرمسير برويم و شايد كيش را پيش��نهاد كنم. الان هم در 
هتل هستم، چون خوابگاه آفتاب انقلاب شرايط خوبي ندارد و در حال 

ساخت وساز است.«
برگ��زاري اردوي برون مرزي با توجه به ش��رايط موجود پيس��ت هاي 
دووميداني كشور و كمبود امكانات اصلي ترين خواسته حسين رسولي 
اس��ت. او مي گويد: »قصد دارم يك ماه در اردوي خارجي باش��م و در 
چند مسابقه هم شركت كنم. پيگيرم و مسابقات را مشخص مي كنيم 
تا به فدراس��يون اطلاع بدهيم تا تصميم گيري كنند. مربي من هادي 
سپهرزاد در اين باره با فدراس��يون صحبت كرده و نظرشان هم مثبت 
است. از طرفي خس��روي وفا گفته كميته ملي المپيك بابت اردوهاي 
خارجي و مسابقاتي كه اعزام مي شويم به فدراسيون پول مي دهد. زور 
فدراس��يون به تنهايي نمي رس��د. تنها مدال آور طلايي دووميداني در 
بازي هاي آسيايي بودم. حدادي هم خداحافظي كرده و بيشترين اميد 
فدراسيون به من اس��ت. بدون هيچ حمايتي طلاي بازي ها را گرفتم و 
الان انتظار دارم شرايطي را فراهم كنند كه حداقل اين دغدغه را نداشته 

باشم كه چه زماني شرايط اردو و خوابگاهم مشخص مي شود.«
رس��ولي در پايان می افزايد: »خيلي اميدوار به حفظ سهميه هستم. 
البته هدف ما تنها كس��ب س��هميه نيس��ت، بلكه به رقابت در فينال 

المپيك هم فكر مي كنم.«

خبري از كسب سهميه نشد

 به رغم 
 كسب مدال نقره

تيمي تيراندازي آسيا

نخس��تين روز از مس��ابقات تيران��دازي قهرماني آس��يا هيچ 

اشرف رامین
سهميه  اي براي ايران به همراه نداشت. كاروان تيراندازي ايران       خبر

به اندونزي اعزام شده تا ملي پوشان كشورمان هم در آسيا رقابت 
كنند و هم براي كسب سهميه بازي هاي المپيك بجنگند. قهرماني آسيا يكي از رويدادهايي 
است كه سهميه هاي پاريس ۲۰۲4 در آن توزيع مي شود و انتظار مي رود نمايندگان كشورمان 
با كسب حداكثر سهميه به كشور بازگردند. بااين حال در روز آغازين رقابت ها خبري از كسب 
سهميه نشد. تيراندازان ما روز گذشته در تپانچه بادي ۱۰متر مردان در خط آتش ايستادند و 
در بخش تيمي يك مدال نقره به ارمغان آوردند. در بخش تيمي تيم كشورمان با تركيب سجاد 
پورحسيني، جواد فروغي و امير جوهري خو با مجموع امتياز هزار و 73۲ پس از تيم هند روي 
سكوي نايب قهرماني ايستاد و مدال نقره گرفت. همچنين مدال برنز نيز به تيم كره جنوبي رسيد. 
در بخش انفرادي هم اين سه نفر حضور داشتند و جواد فروغي با امتياز 577 و امير جوهري خو 
با امتياز 575 به ترتيب در رده هاي دهم و شانزدهم ايستادند و از كسب سهميه بازماندند. اين 
در حالي است كه با صعود پورحسيني به فينال اين ماده اميدوار به كسب سهميه بوديم، اما او 
نيز با كسب عنوان چهارمی به اين مهم دست نيافت. رقابت بانوان در ماده تپانچه بادي ۱۰ متر 
نيز برگزار شد و گلنوش سبقت اللهي و هانيه رستميان نيز از كسب سهميه المپيك بازماندند. 
سبقت اللهي با ركورد 574 نهم شد و رستميان با ركورد 573 در رده سيزدهم قرار گرفت. هيچ 
كدام از اين دو نفر به فينال نرسيدند. رقابت هاي قهرماني آسيا تا ۲8 دي ماه در جاكارتا ادامه 
خواهد داشت. تيم كشورمان با ۱3 نماينده به اين رقابت ها رفته تا تعداد سهميه هاي تيراندازي 

در پاريس را افزايش دهد.

مراس�م تجلي�ل از م�دال آوران بازي ه�اي 
پاراآس�يايي هانگژو در غي�اب وزير ورزش 
و با اه�داي هدايا ب�ه ورزش�كاران جانباز و 
توان ياب برگزار ش�د. روز گذش�ته با اينكه 
جامعه ورزش جانب�ازان و توان يابان منتظر 
حضور كيومرث هاشمي در برج ميلاد بودند، 
اما جلسه فوري اجازه حضور را به وزير ورزش 
نداد تا در اين مراس�م، ش�هردار ته�ران به 
تنهايي از مدال آوران پاراآسيايي تجليل كند. 
ش��هرداري ته��ران پيش از اي��ن از م��دال آوران 
بازي هاي آسيايي تجليل كرده بود و اين بار نوبت 
ورزشكاران پاراآس��يايي بود. در بازي هاي هانگژو 
كاروان فرزندان ايران با درخششي كم نظير موفق 
شد با كسب 44 مدال طلا، 46 نقره و 4۱ برنز براي 
نخستين بار نايب قهرماني آسيا را به دست بياورد. 
در اين مراسم پاداش هاي ۱۰۰، 7۰ و 5۰ ميليون 
توماني به مدال آوران طلايي، نقره اي و برنزي اهدا 
شد و مدال آوران رش��ته هاي تيمي نيز بابت طلا، 
نقره و برنز به ترتيب 7۰، 5۰ و 3۰ ميليون تومان 
پاداش دريافت كردند. براي مربيان مدال آور هم 

3۰ ميليون تومان در نظر گرفته شده بود. 
  تعهد مدال آوران

 رئيس كميته   ملي پارالمپيك از همه كساني كه 
در درخشش كاروان كشورمان در هانگژو نقش 

داش��تند، تش��كر كرد. غفور كارگري در مراسم 
تجليل از م��دال آوران ضمن اش��اره به حوادث 
اخير كشور اظهار داش��ت: »از همه كساني كه 
اين اتفاق بي نظي��ر را در تاريخ ورزش رقم زدند، 
تش��كر مي كنم. ۱3۱ مدال رنگارنگ در هانگژو 
گرفتيد كه 44 مدال آن ط��لا و ۲۲ مدال آن با 
ركوردشكني در آسيا همراه بود، يعني 5۰ درصد 
از ورزشكاران مدالشان همراه با ركوردشكني بود. 
تعدادي هم مدال هايشان را به شهداي غزه تقديم 
كردند. نوع احترام شما به پرچم مؤيد تعهد شما 
ورزشكاران است. سه رويداد مهم پيش رو داريد؛ 
پارالمپيك پاريس، جوانان آس��يا در تاشكند و 
پاراآسيايي ژاپن كه هر سه رويداد سخت است و 
بايد خيلي قوي كار كنيد. براي نتيجه گرفتن بايد 
از هم اكنون كمر همت ببنديم براي فتح قله هاي 

هر سه رويداد.«
   فراهم كردن زيرساخت ها

عليرضا زاكاني تجليل از م��دال آوران بازي هاي 
پاراآسيايي را انجام وظيفه خواند. شهردار تهران 
بر عزم راسخ اين ورزشكاران تأكيد كرد و از تلاش 
براي فراهم كردن زيرس��اخت ها جهت استفاده 
ورزش جانب��ازان و توان يابان گف��ت: »دور هم 
جمع شده ايم تا گوشه اي از وظيفه خود را نسبت 
به ش��ما عزيزان ادا كنيم. كسي كه در بازي هاي 

پاراآس��يايي و پارالمپيك شركت مي كند از يك 
محدوديت هايي برخ��وردار اس��ت. اولين نكته 
همت بلند يك قهرمان و غلبه بر نقصي است كه 
در جسم دارد و عزم آن قهرمان بسيار باارزش تر 
از افراد عادي است كه زحمت مي كشند و مدال 
مي آورند. در واقع كسي كه به  اين خودباوري برسد 
كه از مشكلات جسمي عبور كند و در قله افتخار 
بنشيند، جاي ستايش و ارزش گذاري دارد. نوع 
مواجهه شما با عرصه هاي مختلف بااهميت است؛ 
اينكه در اوج جوانمردي، دريافت درستي از دين 
و مليت داشته باشيد و بزرگي و عظمت ايران را 
به رخ ديگران بكشانيد، بسيار حائز اهميت است. 
تلاش مي كنيم در كنار فراهم كردن زيرساخت ها 
به شما امكاناتي ارائه دهيم تا تفاوتي بين كساني 
كه در عرصه هاي جهاني مدال مي آورند با ش��ما 
كه در ح��وزه پارا آس��يايي و پارالمپيك فعاليت 
مي كنيد و با شرايط خاص اين توفيقات را به دست 

مي آوريد، وجود نداشته باشد.«
   تهديد به كناره گيري 

در جلس��ه ديروز فرصتي پيش آمد ت��ا برخي از 
مدال آوران شاخص حوزه پارالمپيك انتقادهايشان 
را از عدم رس��يدگي به وضعيت ورزشكاران بيان 
كنند. يكي از منتقدان س��اره جوانمردي بود كه 
حتي حرف خداحافظي از تيم مل��ي را نيز پيش 

كشيد. جوانمردي، قهرمان بازي هاي پارالمپيك 
به عنوان مادر قهرمان در بازي هاي هانگژو حضور 
داش��ت و به مدال نقره دس��ت يافت. ملي پوش 
پاراتيراندازي تأكيد كرد اگر شرايط تغيير نكند در 
پاريس شليك نخواهد كرد: »فدراسيون جانبازان و 
توان يابان قول داد شرايط خوبي را براي حضور در 
بازي هاي پارالمپيك پاريس در رشته تيراندازي 
فراهم كند كه متأسفاته تا اين لحظه هيچ اتفاقي 
رخ نداده اس��ت. بنابراين اگر فض��ا از نظر مربي، 
تمرين و امكانات فراهم نباشد، ترجيح مي دهم در 
پارالمپيك پاريس حضور پيدا نكنم، چون با بچه 
در چنين شرايطي وضعيت واقعاً سخت است. در 
حال حاضر با بچه كوچك براي من شرايط حضور 
در تمرينات واقعاً س��خت است و كسي هم از من 

حمايت لازم را نداشته است.« 
هادي رضايي، سرمربي تيم ملي واليبال  نشسته 
نيز خواس��تار ديده  ش��دن تلاش  م��دال آوران 
پاراآس��يايي و پارالمپيكي ش��د: »براي ورزش 
جانبازان و توان يابان جوايز مطرح نيست، بلكه 
ديده شدن مهم است. به اينكه مبلغ پاداش بالا 
و پايين است، كاري ندارم. ش��هردار قدم اول را 
برداش��ت و بقيه ارگان ها هم نگاهشان به همه 
رش��ته ها يكس��ان باش��د، چون به ورزشكاران 

انگيزه مي دهد.«

فريدون حسن

حامد قهرماني

 آرسنال باز هم باخت و اين بار حذف شد

كلوپ:برايتمامجامها
ميجنگيم

آرس��نال باز هم باخت، اما باخت يك شنبه شب حكم حذف شاگردان 
آرتتا از جام حذفي انگلس��تان را امضا كرد. هرچه آرس��نال اين روزها 
ضعيف عمل مي كند در عوض ليورپول با يورگن كلوپ حسابي مي تازد. 

مرسي سايد ها مدعي سه گانه امسال هستند. 
آرسنال دوشنبه ش��ب ميزبان ليورپول بود. توپچي ها مي خواستند با 
صعود به مرحله س��وم جام حذفي انگلستان شكس��ت های اخير خود 
در ليگ برتر را جبران كنند، اما ليورپول در ش��بي كه س��تاره مصري 
خود محمد صلاح را در اختيار نداشت، موفق شد ۲ بر صفر ميزبانش را 

شكست دهد تا از همين حالا مدعي قهرماني در جام حذفي باشد. 
يورگن كلوپ، سرمربي ليورپول بعد از كسب اين پيروزي بزرگ گفت: 
»ما اينجاييم كه در همه رقابت ها به قهرماني برسيم. ممكن بود امشب 
شكست بخوريم و ش��رايط عوض ش��ود، اما براي همه رقابت ها همه 

تلاشمان را خواهيم كرد. ما براي تصاحب تمام جام ها مي جنگيم.«
وي در خصوص شرايط بازي هم عنوان كرد: »ما نيمه دوم بهتر بازي 
كرديم. بايد تغيير مي كرديم و آنها هم تغيير كردند. هميش��ه بازي با 
آرسنال سخت است. چند حركت دفاعي خوب داشتيم كه در نهايت به 
كمك ما آمدند، اما با توجه به اينكه در نيمه دوم بازي را باز كرديم، حق 
ما بود كه ببريم. بازيكنان جوان ه��م خوب كار كردند. روي هيچ كس 
ريسك نكرديم و توانستيم نتيجه بگيريم. بازيكنان زيادي خوب بازي 

كردند و هيجان زيادي داشتند.«
اما آرتتا، سرمربي آرسنال بعد از تجربه سومين شكست متوالي و كنار 
رفتن تيم��ش از رقابت هاي جام حذفي با بيان اينكه تيمش مش��كل 
روح��ي و رواني پيدا كرده اس��ت،  گفت: »احتمالاً مش��كل گل نزدن 
تيم ما رواني اس��ت، خصوصاً پس از امروز بيشتر از بازي برابر فولام يا 
وستهام مي توان به اين موضوع اشاره كرد. به همين دليل است كه من 

فكر مي كنم ما به يك بازسازي نياز داريم.«
سرمربي آرسنال با اشاره به زمان مناس��ب تعطيلات ليگ برتر براي 
بازسازي رواني تيمش ادامه داد: »اين وقفه در ديدارها براي ما اتفاق 
بسيار خوبي است. اين تعطيلات در زمان خوبي نصيب ما شده است. 
بايد كاملًا احساسي كه نسبت به خودمان داريم و همچنين احساسي 
كه من در شرايط سخت نسبت به اين تيم و بازيكنان دارم را هم در نظر 
بگيريم. اميدوارم بتوانم اين احساس را از ديگر افراد هم دريافت كنم. 
وقتي شرايط خوب پيش مي رود، آنها با خوشحالي همراه ما هستند. 
حالا كه شرايط سخت ش��ده بايد ببينيم كه چند نفر همچنان همراه 

ما خواهند ماند.«

مظاهري، مربي پيشين تيم ملي بوكس ايران بعد از پايان رقابت هاي 
قهرماني كشور شرايط ملي پوشان را نگران كننده خواند: »بوكسورهاي 
نام آشنا در اين مسابقات چيزي را كه بايد نشان ندادند. البته زياده خواهي 
است كه در ۲۱ روز از مربي كوبايي انتظار تغيير و تحول داشته باشيم، اما 
در بوق و كرنا كردند كه مشكلات پايه بچه ها را اين مربي رفع كرده، ولي 
بچه ها با وجود اردوي قبل از مسابقات آماده نبودند و اين يك زنگ خطر 
براي ماست، چراكه در اسفندماه قرار است در مسابقات سهميه المپيك 
شركت كنيم. شايد در اين مدت از لحاظ بدني بچه ها به شرايط مناسب 
برسند، اما از لحاظ تكنيك و تاكتيك كار سختي داريم و حريفان ما نيز 
در اردوهاي فشرده و مسابقات برون مرزي هستند. اگر مربي خارجي 
آورديم حتماً جايي ضعف داشتيم و به دنبال رفع آن با مديريت صحيح 
بوديم، اما تمام مس��ابقات ما قهرماني كشور است يا شايد انتخابي تيم 
ملي برگزار كنيم و در نهايت يك استان بتواند با يك اردو در مسابقات 
قهرماني كشور شركت كند. اتفاقي كه نمي تواند بوكس ما را پويا كند و 
نتيجه آن نيز حضور چهره ها تكراري و عدم اضافه كردن نفرات جديد 
است. فدراسيون بايد به جاي شعار،  به دنبال برگزاري مسابقات متعدد 

باشد تا بتوانيم در مسير موفقيت گام برداريم.«

وضعيتمليپوشانبوكسخوبنيست
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تيم مل��ي راهي 

شمیم رضوان
قطر شد، آن هم       بازتاب

بع��د از برپاي��ي 
يك اردو و مصافي تداركاتي با بوركينافاسو كه 
نتوانست خيلي اميدوار كننده باشد. البته ياران 
قلعه نويي امروز هم طبق برنام��ه در يك ديدار 
دوستانه پش��ت درهاي بس��ته برابر اندونزي به 
ميدان مي روند، اما آيا اين تداركات براي كسب 
موفقيت در هجدهمين دوره جام  ملت ها كافي 

است و مي توان اميدي به اين تيم داشت؟
پاس��خ را ش��ايد بتوان در توصيف روز گذش��ته 
رسانه ها از تيم ملي در آستانه سفر به قطر يافت، 
توصيفي كه عمدتاً ظاهر نونوار ش��ده ش��اگردان 
قلعه نويي را نشانه رفته بود، به طوري كه برخي پا 
را حتي از تعريف و تمجيد هم فراتر گذاش��تند و 
مدعي بودند كه گنگ تيم ملي بالا رفته است. اما 
لابه لاي تمام تعريف ها، خبري از بالا رفتن اميد به 
موفقيت در قطر و شكستن طلسمي كه حالا بيش 
از چهار دهه از عمر آن مي گذرد، ديده نمي ش��د. 
اين در حالي است كه سرتاپاي ليست تيم ملي را 
كه نگاه كني��م مملو اس��ت از لژيونرهايي كه اين 

روزها بهترين هاي تيم خود هس��تد و مهر ه هاي 
داخلي كه قلعه نويي بي توجه به سن و سال، سعي 
در دستچين كردن آن داشته است، ولی حتي با 
يك دوجين ستاره و بازيكناني كه رسانه هاي دنيا 
نيز اين روزها روي آنها زوم كرده اند هنوز نمي توان 

خيلي اميدوار بود كه تيم ملي فوتبال ايران با دست 
پر از جام ملت هاي آس��يا بازگردد و هنوز هم اين 
جمله در پس زمينه ذهن بسياري چرخ مي خورد 

كه آيا به راستي اميدي به اين تيم هست؟
روي كاغذ صع��ود از مرحله گروه��ي كار چندان 

سختي نيس��ت؛ نه امارات حريف قدري است و نه 
هنك كنگ و حتي فلسطين حرفي براي گفتن دارند، 
اما نتيجه فوتبال را نه روي كاغذ كه عملكرد تيم ها 
درون مستطيل سبز اس��ت كه مشخص مي كند و 
چه بسا دست كم گرفتن حريف شرايطي را رقم بزند 
كه عبور از هنگ كنگ و فلسطين سخت تر از مصاف 
با تيم هايي چون كره و ژاپن باش��د، حتي با داشتن 
مهره هايي چون طارم��ي، آزم��ون و جهانبخش. 
كمااينكه اين اتفاق تلخ را در مصاف اميدهاي ايران 

با هنگ كنگ در بازي هاي آسيايي شاهد بوديم!
تيم ملي راهي قطر ش��د، آن هم با سر و ظاهري 
شيك و كم نقص، اما كاش آنچه كه قرار است از 
۲۲ دي ماه در اين كش��ور ش��اهد باشيم همين 
اندازه جذاب و كم نقص باش��د. هرچند كه براي 
كم نقص بودن شرايطي لازم است و بي تعارف اين 
شرايط براي سرمربي وطني تيم ملي مهيا نبوده 
اس��ت، ولی اين تيم با همين مهره ها و شرايطي 
به مراتب بهتر از اين ه��م چندان اميدوار كننده 
ظاهر نشده و اين شايد اصلي ترين دليلي باشد 
كه نمي توان در آس��تانه هجدهمين دوره جام 

ملت ها خيلي اميدوار به موفقيت بود.

تيم ملي راهي قطر شد 

 بازگشتيد قطر 
حالا قهرمان آسيا شوید!

تجليلازتاريخسازانهانگژو

شیوا  نوروزي
      گزارش  یک

 وزیر ورزش
  به مراسم تقدیر 

 از مدال آوران
 بازي هاي پاراآسيایي 

نيامد


